

Waiting time for Dental Appointment for Follow-up Treatment (position as at 1.1.2025)
牙科跟進治療預約輪候時間 (截至 2025 年 1 月 1 日止的情形)

Region 區域 : Hong Kong 香港

Dental Clinic (DC) 牙科診所	Dental Officer * 牙科醫生	Appointment available # 可供預約日期		
Aberdeen Jockey Club DC 香港仔賽馬會牙科診所 (2552 7389)	a	-		
Chai Wan Govt DC 柴灣政府牙科診所 (2556 3480)	b	-		
Harbour Building DC 海港政府大樓牙科診所 (2537 6268)	9	04.2025	-	07.2026
Kennedy Town Community Complex DC 堅尼地城社區綜合大樓牙科診所 (3583 3460)	8	04.2025	-	08.2029
MacLehose Dental Centre 2/F 麥理浩牙科中心二樓 (2892 0386)	c	-		
MacLehose Dental Centre 6/F 麥理浩牙科中心六樓 (2892 0239)	10	04.2025	-	01.2027
Queensway Govt Offices DC 金鐘政府合署牙科診所 (2867 2794)	10	04.2025	-	02.2027
Sai Ying Pun DC 3/F 西營盤牙科診所三樓 (2858 6120)	d	-		
Sai Ying Pun DC 8/F 西營盤牙科診所八樓 (2517 2621)	e	-		

◆ The above table is for reference only. For the exact waiting time for dental appointment, please contact individual DC.
 以上資料只供參考，有關確實輪候時間，請與個別牙科診所聯絡。

For multi-surgery clinics, should different surgeries have different dates of available appointment, the shortest-waiting and longest-waiting available appointment would be shown. Due to the high demand for and manpower shortage of dental services, all appointments will be postponed. Affected patients will be informed of the rescheduled appointments by the individual clinics.
 如果診所有超過一間手術室，而各手術室有不同的可供預約日期，表內會列出最早及最遲的可供預約日期。由於牙科服務需求緊張及人手短缺，受影響診所的約期會有所更改。診所將個別通知受影響病人新的約期。

* This refers to the number of Dental Officer posts at the DCs. Dental Officers may be temporarily redeployed to other DCs.
 這是指牙科診所的牙科醫生職位數目。牙科醫生可能臨時調往其他牙科診所。

^a The service of Aberdeen Jockey Club DC is temporarily suspended, and relevant appointments have been transferred to Kennedy Town Community Complex DC for follow-up.

香港仔賽馬會牙科診所現已暫停服務，有關預約已轉交堅尼地城社區綜合大樓牙科診所跟進。

^b The service of Chai Wan Government DC is temporarily suspended, and relevant appointments have been transferred to Tang Shiu Kin DC for follow-up.

柴灣政府牙科診所現已暫停服務，有關預約已轉交鄧肇堅牙科診所跟進。

^c To facilitate the staffing deployment, dental appointment for follow-up treatment at MacLehose Dental Centre 2/F is temporarily suspended. Relevant cases will be followed up by other DCs.

為配合人手安排，麥理浩牙科中心二樓已暫停預約牙科跟進治療，有關個案會由其他牙科診所跟進。

^d The service of Sai Ying Pun DC 3/F is temporarily suspended, and relevant appointments have been transferred to Kennedy Town Community Complex DC for follow-up.

西營盤牙科診所三樓已暫停服務，有關預約已轉交堅尼地城社區綜合大樓牙科診所跟進。

^e The general dental service of Sai Ying Pun DC 8/F is temporarily suspended, and relevant appointments have been transferred to Kennedy Town Community Complex DC for follow-up.

西營盤牙科診所八樓普通科牙科服務現已暫停服務，有關預約已轉交堅尼地城社區綜合大樓牙科診所跟進。

Waiting time for Dental Appointment for Follow-up Treatment (position as at 1.1.2025)
牙科跟進治療預約輪候時間 (截至 2025 年 1 月 1 日止的情形)

Region 區域 : Hong Kong 香港

Dental Clinic (DC) 牙科診所	Dental Officer * 牙科醫生	Appointment available # 可供預約日期
Tang Shiu Kin DC 鄧肇堅牙科診所 (2561 6191 / 2)	11	04.2025 - 05.2027
Victoria Road DC 域多利道牙科診所 (2816 5070)	f	-
Wan Chai DC 灣仔牙科診所 (2572 4261 / 2)	g	-

- ◆ The above table is for reference only. For the exact waiting time for dental appointment, please contact individual DC.
以上資料只供參考，有關確實輪候時間，請與個別牙科診所聯絡。
- # For multi-surgery clinics, should different surgeries have different dates of available appointment, the shortest-waiting and longest-waiting available appointment would be shown. Due to the high demand for and manpower shortage of dental services, all appointments will be postponed. Affected patients will be informed of the rescheduled appointments by the individual clinics.
如果診所有超過一間手術室，而各手術室有不同的可供預約日期，表內會列出最早及最遲的可供預約日期。由於牙科服務需求緊張及人手短缺，受影響診所的約期會有所更改。診所將個別通知受影響病人新的約期。
- * This refers to the number of Dental Officer posts at the DCs. Dental Officers may be temporarily redeployed to other DCs.
這是指牙科診所的牙科醫生職位數目。牙科醫生可能臨時調往其他牙科診所。

^f The service of Victoria Road DC is temporarily suspended, and relevant appointments have been transferred to Queensway Government Offices DC (for general dental service) and Sai Ying Pun DC 8/F (for periodontal dental service) for follow-up.
域多利道牙科診所現已暫停服務，有關預約已轉交金鐘政府合署牙科診所(普通科牙科服務)和西營盤牙科診所八樓(牙周治療科服務)跟進。

^g The service of Wan Chai DC is temporarily suspended, and relevant appointments have been transferred to Queensway Government Offices DC and MacLehose Dental Centre 6/F for follow-up.
灣仔牙科診所現已暫停服務，有關預約已轉交金鐘政府合署牙科診所和麥理浩牙科中心六樓跟進。

Waiting time for Dental Appointment for Follow-up Treatment (position as at 1.1.2025)

牙科跟進治療預約輪候時間 (截至 2025 年 1 月 1 日止的情形)

Region 區域 : Kowloon 九龍

Dental Clinic (DC) 牙科診所	Dental Officer * 牙科醫生	Appointment available # 可供預約日期		
Cheung Sha Wan Govt Offices DC 長沙灣政府合署牙科診所 (2152 0028)	28	04.2025	-	01.2028
Kowloon City DC 九龍城牙科診所 (2768 9721)	13	04.2025	-	10.2028
Kwun Tong DC 觀塘牙科診所 (2345 4787)	6	04.2025	-	03.2027
Kwun Tong Yung Fung Shee DC 觀塘容鳳書牙科診所 (2891 6093)	5	06.2025	-	01.2026
Li Po Chun DC 李寶椿牙科診所 (2309 7907)	6	06.2025	-	03.2027
West Kowloon Govt Offices DC 西九龍政府合署牙科診所 (3842 7788)	8	02.2025	-	08.2025
Yau Ma Tei DC 油麻地牙科診所 (2783 8128)	10	04.2025	-	10.2027

- ◆ The above table is for reference only. For the exact waiting time for dental appointment, please contact individual DC.
以上資料只供參考，有關確實輪候時間，請與個別牙科診所聯絡。
- # For multi-surgery clinics, should different surgeries have different dates of available appointment, the shortest-waiting and longest-waiting available appointment would be shown. Due to the high demand for and manpower shortage of dental services, all appointments will be postponed. Affected patients will be informed of the rescheduled appointments by the individual clinics.
如果診所有超過一間手術室，而各手術室有不同的可供預約日期，表內會列出最早及最遲的可供預約日期。由於牙科服務需求緊張及人手短缺，受影響診所的約期會有所更改。診所將個別通知受影響病人新的約期。
- * This refers to the number of Dental Officer posts at the DCs. Dental Officers may be temporarily redeployed to other DCs.
這是指牙科診所的牙科醫生職位數目。牙科醫生可能臨時調往其他牙科診所。

Waiting time for Dental Appointment for Follow-up Treatment (position as at 1.1.2025)

牙科跟進治療預約輪候時間 (截至 2025 年 1 月 1 日止的情形)

Region 區域 : New Territories East 新界東

Dental Clinic (DC) 牙科診所	Dental Officer * 牙科醫生	Appointment available # 可供預約日期
Cheung Chau DC 長洲牙科診所 (2981 0578)	h	-
Fanling Health Centre DC 粉嶺健康中心牙科診所 (2671 2046)	8	04.2025 - 04.2029
Ma On Shan DC 馬鞍山牙科診所 (2641 0836)	4	04.2025 - 08.2027
Mona Fong DC (Sai Kung) 方逸華牙科診所 (西貢) (2163 9250)	i	-
Pamela Youde Govt DC (Shatin) 尤德夫人政府牙科診所 (沙田) (2647 9755)	7	04.2025 - 06.2029
Tai O DC 大澳牙科診所 (2985 7657)	h	-
Tai Po Wong Siu Ching DC 大埔王少清牙科診所 (2652 3737)	4	04.2025 - 03.2027
Tseung Kwan O DC 將軍澳牙科診所 (2191 1060)	7	04.2025 - 05.2028
Tung Chung DC 東涌牙科診所 (3575 8378)	j	-

◆ The above table is for reference only. For the exact waiting time for dental appointment, please contact individual DC.
以上資料只供參考，有關確實輪候時間，請與個別牙科診所聯絡。

For multi-surgery clinics, should different surgeries have different dates of available appointment, the shortest-waiting and longest-waiting available appointment would be shown. Due to the high demand for and manpower shortage of dental services, all appointments will be postponed. Affected patients will be informed of the rescheduled appointments by the individual clinics.
如果診所所有超過一間手術室，而各手術室有不同的可供預約日期，表內會列出最早及最遲的可供預約日期。由於牙科服務需求緊張及人手短缺，受影響診所的約期會有所更改。診所將個別通知受影響病人新的約期。

* This refers to the number of Dental Officer posts at the DCs. Dental Officers may be temporarily redeployed to other DCs.
這是指牙科診所的牙科醫生職位數目。牙科醫生可能臨時調往其他牙科診所。

^h The services of Cheung Chau DC and Tai O DC are temporarily suspended, and relevant appointments have been transferred to Harbour Building DC and Tung Chung DC for follow-up respectively.
長洲牙科診所和大澳牙科診所現已暫停服務，有關預約已分別轉交海港政府大樓牙科診所和東涌牙科診所跟進。

ⁱ The service of Mona Fong DC is temporarily suspended, and relevant appointments have been transferred to Tseung Kwan O DC and Kwun Tong DC for follow-up.
方逸華牙科診所現已暫停服務，有關預約已轉交將軍澳牙科診所和觀塘牙科診所跟進。

^j The service of Tung Chung DC was temporarily suspended, and relevant appointments were transferred to Harbour Building DC and Li Po Chun DC for follow-up during the period.
東涌牙科診所於上述時段暫停服務，相關預約轉交海港政府大樓牙科診所和李寶椿牙科診所跟進。

Waiting time for Dental Appointment for Follow-up Treatment (position as at 1.1.2025)
牙科跟進治療預約輪候時間 (截至 2025 年 1 月 1 日止的情形)

Region 區域 : New Territories West 新界西

Dental Clinic (DC) 牙科診所	Dental Officer * 牙科醫生	Appointment available # 可供預約日期
Castle Peak Hospital DC 青山醫院牙科診所 (2461 5684)	4	05.2025 - 07.2027
Ha Kwai Chung Govt DC 下葵涌政府牙科診所 (2370 1915)	4	09.2025 - 03.2027
Kwai Chung Hospital DC 葵涌醫院牙科診所 (2959 8254)	k	-
Madam Yung Fung Shee DC (Yuen Long) 容鳳書牙科診所 (元朗) (2443 8440)	4	04.2025 - 11.2025
Sheung Kwai Chung Govt DC 上葵涌政府牙科診所 (3791 2550)	9	04.2025 - 04.2027
Tsuen Wan DC 荃灣牙科診所 (2492 0880)	4	04.2025 - 11.2025
Tsuen Wan Govt Offices DC 荃灣政府合署牙科診所 (2417 6511)	6	09.2025 - 01.2027
Yan Oi DC (Tuen Mun) 仁愛牙科診所 (屯門) (2452 3265)	3	06.2025 - 09.2026
Yuen Long Govt Offices DC 元朗政府合署牙科診所 (2690 5126)	6	04.2025 - 03.2027
Yuen Long Jockey Club DC 元朗賽馬會牙科診所 (2477 1808)	1	-

◆ The above table is for reference only. For the exact waiting time for dental appointment, please contact individual DC.
 以上資料只供參考，有關確實輪候時間，請與個別牙科診所聯絡。

For multi-surgery clinics, should different surgeries have different dates of available appointment, the shortest-waiting and longest-waiting available appointment would be shown. Due to the high demand for and manpower shortage of dental services, all appointments will be postponed. Affected patients will be informed of the rescheduled appointments by the individual clinics.
 如果診所所有超過一間手術室，而各手術室有不同的可供預約日期，表內會列出最早及最遲的可供預約日期。由於牙科服務需求緊張及人手短缺，受影響診所的約期會有所更改。診所將個別通知受影響病人新的約期。

* This refers to the number of Dental Officer posts at the DCs. Dental Officers may be temporarily redeployed to other DCs.
 這是指牙科診所的牙科醫生職位數目。牙科醫生可能臨時調往其他牙科診所。

^k The service of Kwai Chung Hospital DC is temporarily suspended, and relevant appointments have been transferred to Sheung Kwai Chung Government DC and Ha Kwai Chung Government DC for follow-up.

葵涌醫院牙科診所現已暫停服務，有關預約已轉交上葵涌政府牙科診所和下葵涌政府牙科診所跟進。

^l The service of Yuen Long Jockey Club DC is temporarily suspended, and relevant appointments have been transferred to Yuen Long Government Offices DC and Madam Yung Fung Shee DC for follow-up.

元朗賽馬會牙科診所現已暫停服務，有關預約已轉交元朗政府合署牙科診所和容鳳書牙科診所跟進。

Waiting time for Dental Appointment for Follow-up Treatment at Evening Dental Clinic

(position as at 1.1.2025)

夜診牙科服務跟進治療預約輪候時間

(截至 2025 年 1 月 1 日止的情形)

Dental Clinic (DC) 牙科診所	Dental Officer * 牙科醫生	Appointment available # 可供預約日期
Wan Chai DC 灣仔牙科診所 (2572 4261)	^m	-
Yau Ma Tei DC 油麻地牙科診所 (2783 8128)	7	07.2026
Sheung Kwai Chung Govt DC 上葵涌政府牙科診所 (3791 2550)	3	07.2025

- ◆ The above table is for reference only. For the exact waiting time for dental appointment, please contact individual DC.
以上資料只供參考，有關確實輪候時間，請與個別牙科診所聯絡。
- # For multi-surgery clinics, should different surgeries have different dates of available appointment, the shortest-waiting and longest-waiting available appointment would be shown. Due to the high demand for and manpower shortage of dental services, all appointments will be postponed. Affected patients will be informed of the rescheduled appointments by the individual clinics.
如果診所有超過一間手術室，而各手術室有不同的可供預約日期，表內會列出最早及最遲的可供預約日期。由於牙科服務需求緊張及人手短缺，受影響診所的約期會有所更改。診所將個別通知受影響病人新的約期。
- * This refers to the number of Dental Officer posts at the DCs. Dental Officers may be temporarily redeployed to other DCs.
這是指牙科診所的牙科醫生職位數目。牙科醫生可能臨時調往其他牙科診所。

^m The evening dental service of Wan Chai DC is temporarily suspended.
灣仔牙科夜診服務現已暫停。